
华泰财险附加工程师、建筑师或检验师职业责任除外条款 

 

兹经双方同意，本保险合同项下增加下列除外条款： 

本保险合同对于由于被保险人或被保险人雇佣的或代表被保险人工作的工程师、建筑师或检

验师因提供或无法提供专业服务而引起的第三者的死亡、人身损害和财产损失不予赔偿。 

专业服务包括： 

1.提供、审核或无法提供、审核地图、商铺图纸、专业意见、报告、勘测、现场指令、变更指

令或图纸规格； 

2.监督或检查建筑或工程活动。 

本保险合同所载其他条款条件不变。 

 

X30 Engineers, Architects Or Surveyors Professional Liability Exclusion 

 

It is agreed that the following exclusion is added to the Policy： 

This insurance does not apply to death of or bodily injury to third parties, or loss of or damage 

to property belonging to third parties arising out of the rendering of or failure to render any 

professional services by you or any engineer, architect or surveyor who is either employed by 

you or performing work on your behalf in such capacity.  

Professional services include:  

1.The preparing, approving, or failing to prepare or approve, maps, shop drawings, opinions, reports, 

surveys, field orders, change orders or drawings and specifications; and 

2.Supervisory, inspection, architectural or engineering activities.  

All other terms and conditions of this policy remain unchanged. 

 


